

Քաշինյան Ս. Ա. Ազաղաճով Մ. Ի.—Է վիտամինի ազդեցությունը լիպիդների պերօքսիդա- յին օքսիդացման և երկշերտ թաղանթների թափանցելիության վրա առնետների սրտում ալոլածքային տրավմայից հետո	105
Անյաճով Ա. Ս., Պոպով Գ. Ա., Կոնե Վ. Վ.—Լիպիդների պերօքսիդային օքսիդացման կապը շնչառության և թթվածնային ֆոսֆորիլացման հետ	108
Գուլյանց Է. Ս., Զակրաուկինա Լ. Վ.—Էպիթելի վրա մեզի ազդեցության հետազոտություն- ներ Զաղրդում II. Միզուկի էպիթելի հիստոֆիզիոլոգիան	113
Կոժին Ա. Ա., Խարաբախյան Ա. Վ., Խուսաինովա Ի. Ս.—Լազերային ճառագայթման օզ- ոագործման հեռանկարները էնդոկրին գինեկոլոգիայի պրակտիկայում	113
Ռալյան Վ. Վ., Պետրոսյան Ֆ. Ռ., Գիժարյան Մ. Ս.—1,4-դիքլորբենզոլ—2-ի էմբրիոտոք- սիկ ազդեցությունը շնչական ճանապարհով օրգանիզմ ներթափանցելու ժամանակ Բագրատունի Բ. Ս.—Էթապերմենտալ պանկրեատիտի ժամանակ որոշ օրգաններում կա- տեխոլամինների, կորտիկոստերոիդների և սերոտոնինի պահեստային հնարավոր- ությունները	123 127
Հովհաննիսյան Հ. Ս.—Մալարիայի պարագիտների էրիթրոցիտար փուլերի կոլտիվացման որոշ տեսակներ	130
Զատացյան Ա. Հ.—Աժիածնային նյութերի պատվաստման եղանակի մասին	133
Տատկալո Ի. Վ.—Ստամոքսի մասնահատման ժամանակ ստորին հետհաստաղիքային բերանակցումը	136
Ջիլինգարյան Ռ. Ա., Մանուշարյան Գ. Գ., Հովսեփյան Գ. Գ., Սաղաթելյան Ժ. Ա.—Ողնա- շարի օստեոխոնդրոզի նյարդաբանական սինդրոմի կլինիկա-էլենկորամականագրու- թյան տեղաշարժերը ֆիզիոթերապևտիկ ու լոզանցային համակցված բուժման ժա- մանակ	141
Մկրտչյան Լ. Մ., Թաթարյան Ա. Հ., Փափազյան Շ. Հ.—Միզապարկի պապիլոմաների էպիդեմիոլոգիայի հարցի շուրջ	146
Մանուկյան Զ. Ա., Դրամբյան Ֆ. Ս., Հակոբյան Մ. Ս.—Դեղորայքային միոկարդիտ	151
Չաուրյան Ժ. Ա.—Թեթև աստիճանի ասֆիքսիայով ծնված կրծքային հասակի երեխա- ների դարձացման նեյրոլոգիական բնութագիրը	154
Աղալարյան Ս. Ա.—Ուղեղի աղյան մատակարարման նախնական խախտումներ ունեցող երիտասարդ հիվանդների մոտ ուղեղահամալքագրման բնութագիրը միջին լեռնային գոտում	160
Գզզզյան Ն. Դ., Սանակյան Ի. Ա.—Գերձային կիրառումը աչքի ծանր թափանցող վնաս- վածքների և բարդությունների ժամանակ երեխաների մոտ	164
Վիրաբյան Ռ. Տ., Հովսեփյան Մ. Ա.—Կետալար-ֆենտանիլային ընդհանուր անզգայա- ցումը որովայնային վիրահատությունների ժամանակ	169
Յոլյան Ս. Լ. Բալասաճյան Վ. Գ., Մկրտչյան Վ. Ա.—Ռեմատոիդի և սրտի տոնզիլոզեն ախտահարման դիֆերենցիալ դիագնոստիկայի իմունաբանական ասպեկտները	174
Ամիրբեկյան Վ. Խ.—Վերականգնված աուտոլոգիկ ոսկրածուծով ալոգենային ոսկրային մատրիքսի ոսկրածին հատկանիշները փորձում	178
Մնացականով Ս. Տ.—Էնտերոպաթոզեն էնթերիտների անշատումը վաղ հասակի առողջ և սուր ազդեցային հիվանդություններով հիվանդ երեխաների մոտ	184
Միրզոյան Ա. Ա.—Մամիչ արդյունավետության գործակցի համեմատական գնահատականը թիթեղյա լրիվ պրոթեզներից օգտվող պրոթեզային դաշտի լորձաթաղանթի դյու- րաթնություն հաշվարկով և առանց հաշվարկի անձանց մոտ	188
Նազարեթյան Մ. Կ., Ուզունյան Լ. Խ., Ամիրխանյան Ս. Ս., Ավագյան Ա. Հ.—Երկաթդեֆի- ցիտային սակավարյունությամբ հիվանդների հայտնաբերումը լավացնող ուղիները	191
Պետրոսյան Մ. Ս.—Հիպերտոնիկ հիվանդությամբ հիվանդների բուժման փորձը «Դիլիշան» կլիմատիկ կուրորտում	195

<i>Баджиян С. А., Агаджанов М. И.</i> Влияние витамина Е на уровень перекисного окисления липидов и проницаемость бислойных мембран в сердце крыс после ожоговой травмы	105
<i>Сейланов А. С., Попов Г. А., Конев В. В.</i> Связь перекисного окисления липидов с дыханием и окислительным фосфорилированием	108
<i>Гуляниц Э. С., Закруткин Л. В.</i> Исследование влияния мочи на эпителий. Сообщение II. Гистофизиология эпителия уретры	113
<i>Кожин А. А., Харабаджахан А. В., Хусаинова И. С.</i> Перспективы использования лазерного излучения в практике эндокринной гинекологии	118
<i>Бальян В. В., Петросян Ф. Р., Гизларян М. С.</i> Эмбриотоксическое действие 1,4-дихлорбутена-2 при ингаляционном поступлении в организм	123
<i>Багратуни Б. Е.</i> Резервные возможности катехоламинов, кортикостероидов и серотонина в некоторых органах при экспериментальном панкреатите	127
<i>Оганесян А. С.</i> Некоторые аспекты культивирования эритроцитарных стадий малярийных паразитов	130
<i>Зарацян А. К.</i> К методике имплантации углеродных материалов	133
<i>Таткило И. В.</i> Нижнее позадибодочное соустье при резекции желудка	136
<i>Чилингарян Р. А., Манучарян Г. Г., Овсепян Г. Г., Сагателян Ж. А.</i> Клинико-электромиографические сдвиги под влиянием сочетанного воздействия физиобальнеофакторов при лечении корешкового синдрома остеохондроза позвоночника	141
<i>Мкртчян Л. Н., Татарян А. О., Папазян Ш. А.</i> К эпидемиологии папиллом мочевого пузыря	146
<i>Манукян Дж. А., Драмлян Ф. С., Акопян М. Е.</i> Лекарственный миокардит	151
<i>Чалабян Ж. А.</i> Неврологическая характеристика развития детей грудного возраста, родившихся в асфиксии легкой степени	154
<i>Агаларян С. А.</i> Реоэнцефалографическая характеристика начальных проявлений неполноценности кровоснабжения мозга у лиц молодого возраста в условиях среднегорья	160
<i>Гзгзян М. Д., Саакян Н. А.</i> Применение ультразвука в лечении тяжелых проникающих ранений глаз и их осложнений у детей	164
<i>Вирибян Р. Т., Овсепян М. Л.</i> Общая анестезия кеталар-фентанилом в абдоминальной хирургии	169
<i>Еолян С. Л., Баласанян В. Г., Мкртчян В. А.</i> Иммунологические аспекты дифференциальной диагностики ревматизма и тонзиллогенных поражений сердца	174
<i>Амирбебян В. Х.</i> Остеогенные свойства аллогенного костного матрикса, импрегнированного аутологичным костным мозгом в эксперименте	178
<i>Мнацаканов С. Т.</i> Выделение энтеропатогенных эшерихий у больных острыми кишечными заболеваниями и здоровых детей раннего возраста	184
<i>Мирзоян А. А.</i> Сравнительная оценка коэффициента жевательной эффективности у лиц, пользовавшихся тотальными протезами, сконструированными без учета и с учетом податливости слизистой оболочки протезного ложа	188
<i>Назаретян М. К., Узунян Л. Х., Амирханян Е. С., Авакян А. А.</i> Пути улучшения выявления больных с железодефицитной анемией	191
<i>Геворкян М. С.</i> О лечении больных гипертонической болезнью на курорте Дилижан	195

CONTENTS

<i>Bajinian S. A., Aghajanov M. I.</i> Effect of E Vitamin on the Lipids' Peroxide Oxidation Level and Permeability of Bilayer Membranae in the Rat Heart after Burn Injuries	105
<i>Seylanov A. S., Popov G. A., Konev V. V.</i> Connection of Peroxide Oxidation of Mitochondrial Lipids with Breathing and Oxidated Phosphorylation	108
<i>Goulyants E. S., Zakroutkina L. V.</i> Study of the Effect of Urine on Epithelium. Report II. Histophysiology of the Urethra Epithelium	113
<i>Kozhin A. A., Kharbajakhian A. V., Khusalnova I. S.</i> Perspectives of Application of Laser Irradiation in the Practice of Endocrinous Gynecology	118
<i>Balyan V. V., Petrossian F. R., Gizhlarian M. S.</i> Embryotoxic Effect of 1,4-Dichlorbuten-2 in Inhalative Administration into the Organism	123
<i>Bagratouni B. Ye.</i> Reserve Possibilities of Catecholamines, Corticosteroids and Serotonin in some Organs in Experimental Pancreatitis	127
<i>Hovanesian H. S.</i> Some Aspects of Cultivation of Malaria Parasites' Erythrocytic Stages	130
<i>Zaratsian A. K.</i> On the Methods of Implantation of Carbonic Materials	133
<i>Tatkalo I. V.</i> Lower Retrocolonic Anastomosis in Stomach Resection	136
<i>Chilingarian R. A., Manoucharian G. G., Hovsepian G. G., Saghatellian Zh. A.</i> Clinico-Electromyographical Shifts under the Influence of Combined Effect of Physiotherapeutic Factors in Treatment of Radicular Syndrome of Vertebral Osteochondrosis	141
<i>Mkrtchian L. N., Tatarian A. H., Papazian Sh. H.</i> On the Epidemiology of Papillomas of the Urinary Bladder	146
<i>Manoukian J. A., Dranplian F. S., Hakopian M. E.</i> Medicamentous Myocarditis	151
<i>Chalabian Zh. A.</i> Neurologic Characteristics of the Development of Infants, Born in Asphyxia of Light Degree	154
<i>Agulurian S. A.</i> Rheoencephalographic Characteristics of the Initial Manifestations of the Brain Blood Supply Insufficiency in Young Patients in Average-Mountainous Conditions	160
<i>Gzgzian N. D., Sahakian I. A.</i> The Application of Ultrasounds during the Eye Open-Window Injuries and its Complications	163
<i>Virabian R. T., Hovsepian M. L.</i> General Anesthesia by Ketalar-Phentaniil in Abdominal Surgery	169
<i>Eolian S. L., Balasantian V. G., Mkrtchian V. A.</i> Immunological Aspects of Differential Diagnosis of Rheumatism and Tonsillogenic Affections of the Heart	174
<i>Amirbekian V. Kh.</i> Osteogenous Peculiarities of Allogenic Bone Matrix Impregnated by Autologic Bone Marrow in the Experiment	178
<i>Mnatsakanov S. I.</i> Discharge of Enteropathogenic Escherichia in Patients with Acute Enteric Diseases and Healthy Infants	184
<i>Mirzoyan A. A.</i> Comparative Evaluation of Chewing Efficiency in Persons with Two Types of Total Dentures Constructed in the Way the Prosthetic Pliability is Considered or Disregarded	188
<i>Nasaretian M. K., Uzounian L. Kh., Amirkhanian E. S., Avakian A. H.</i> The Ways of Improvement of the Diagnosis of Patients with Iron Deficiency Anemia	191
<i>Gevorkian M. S.</i> On the Treatment of Patients with Hypertensive Disease in "Dilijan" Resort	195

